

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

29 卷 2 期
中華民國 103 年 6 月

Vol. 29 No. 2 June 2014

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 張曉曦、劉增文、邴焯皓、朱博超、杜良貞、祝振華、Luc Nhu Trung · 黃土高原
落葉松及其他樹種枯落葉單獨與混合分解過程中的養分釋放 85
- Jourgholami M · 應用農用曳引機於伊朗北部Hyrcanian森林小規模木材運送之生
產力與成本分析 103
- 廖宇賡、莊妙菁 · 以成熟林木培植體進行榲欖微體繁殖 117
- 葉民權、蔡宇哲、林玉麗、曾偉菱、林以婷 · 木質地板之材色意象與腦電波視覺
反應之探討 133

研究簡報

- 王秋美、張坤城 · 兩種新歸化的紫草科植物：印度碧果草及斯里蘭卡碧果草 149
- 許天銓、林謙佑、陳正為、邱文良、張藝翰 · 三種蕨類植物在臺灣的分布確認 157

Research papers

- Zhang XX, Liu ZW, Bing YH, Zhu BC, Du LZ, Zhu ZH, Luc NT. Nutrient Release during Single and Mixed Leaf Litter Decomposition from *Larix principis-rupprechtii* and Other Tree Species on the Loess Plateau, China 85
- Jourgholami M. Productivity and Cost of a Small-scale Timber Forwarding System Using Farm Tractors in the Hyrcanian Forest, Northern Iran 103
- Liao YK, Chuang MC. Micropropagation of *Quercus aliena* Blume var. *aliena* from Explants of Mature Trees 117
- Yeh MC, Tsai YC, Lin YL, Tseng WL, Lin YT. Investigation of Color Images and Visual Responses of Electroencephalograms to Wooden Flooring 133

Research notes

- Wang CM, Chang KC. Two Newly Naturalized Plants of the Boraginaceae in Taiwan: *Trichodesma indicum* (L.) Lehm. and *Trichodesma zeylanicum* (Burm.f.) R. Br. 149
- Hsu TC, Lin CY, Chen CW, Chiou WL, Chang YH. Confirmation of the Occurrence and Distribution of Three Fern Species in Taiwan 157